
Referat for bestyrelsesmøde på Randers Lille Skole

Dato 4.11.24

Ordstyrer: Celia Kirkegaard Nielsen

Referent Heidi Lykke Schøler

Afbud:

Dagsorden Indhold Referat

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden godkendt

2. Godkendelse af referat

Referat godkendt

3. Udvalgsarbejde - Status fra

arbejdsgrupperne

Legeplads:
Eleverne skal inddrages,
Arbejdsgruppen ønsker afklaring om ressourceforbrug,
herunder hvor mange personaletimer der må bruges på
f.eks. søgning af fonde, skal der søges fonde?
Kan der prioriteres ressourcer til landskabsarkitekt
Generelt løber gruppen ofte ind i tvivl om lovgivning.
Arbejdsgruppen understreger legeredskabernes dårlige stand

Der tages stilling til ansøgning af fonde på et
senere tidspunkt.

Arbejdsgruppen indhenter tilbud på
landskabsarkitekt



Samlet overblik Indendørs/vedligehold:
Der er foregået mere konkret planlægning i gruppen, der er
indhentet en del priser.
Det skal drøftes hvordan der prioriteres mellem ønskerne

Intra/Kommunikation:
Gruppen har forsøgt at indkredse ønsker og rammer for
kommunikation som nu er beskrevet.
Gruppen arbejder med hvordan brugerne skal inddrages i
processen.

Vedtægter
Vedtægterne er gennemgået med udgangspunkt i skabelon
fra Lilleskolernes sammenslutning. Indholdsmæssigt
vurderes det ikke, der er afgørende ændringer.
Det understreges, at årsagen til gennemgang af vedtægterne
ikke er opstået med ønske om at ændre vedtægterne, men
blot en opdatering i forhold til gældende lovgivning.
Flere politikker er gennemgået og renskrevet. Bliver
gennemgået til januar mødet.

4. Kvartalsplan - Lønaftaler -

Kompetenceoversigt -

Udviklingsplan for personale -

Ferieplan 25/26

Gennemgang af kvartalsplan
Orientering om indgåede lønaftaler
Løn sammenligning fra FSL viser RLS er på niveau
Kompetenceplan – skolen er generelt godt dækket ind på fag
og prøver.
Der arbejdes på at styrke tysk.
Det skal fortsat overvejes hvordan bredden i fagene sikres.
Der skal arbejdes med hvordan nye kompetencer
implementeres i skolens hverdag.



5. Skolens økonomi - Tidligt

budget 2025 - Nødvendige

investeringer - Skolepenge

sammenligning

Det foreslås at festivaloverskud bruges til:
Legeplads
Frivilligfest

Forslagene er vedtaget

6. Orientering fra ledelsen

Bog -vember med fokus på læsning og højtlæsning eleverne
imellem
Der har været:
Åbne uger
OL
Skovdag i Vestparken
Udveksling af musik med Mellerup efterskole og Paderup
STX.
Claus og Lars temadag om lederskab ved lilleskolerne
Kort orientering om personalesituationen.

Berit:
Ny i jobpraktik- Emilie

7. Eventuelt

Udlejning af SFO – der kan være en udfordring i at SFO ikke
altid er opryddet og klar til at modtage børn efter udlån

Opmærksomhed på at det kan skabe utryghed blandt
personalet, når bestyrelsen benytter sig af lukkede punkter
uden deltagelse af personalerepræsentanter.

SFO laver konkret liste over hvordan SFO skal
efterlades efter lån/leje



Der refereres til punkter ud over formelle drøftelser, hvor der
af hensyn til tavshedspligt, ikke må deltage repræsentanter
for personalegruppen.


